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Miralem Pjanic udzielił wywiadu dla australijskiego Fox Sports. Bośniak

mówił o swojej teraźniejszości, Tottim, Dzeko i mercato.

 

- Gdy jesteś piłkarzem, nigdy nie wiesz gdzie będziesz grał w kolejnym sezonie.

Wszystko może się zdarzyć. Przedłużyłem kontrakt z Romą dwa lata temu, tuz przed

zakończeniem sezonu. Nie mogłem widzieć co się wydarzy. Piłkarze nigdy nie mają

łatwo. Jednak przeżywam takie sytuacje bardzo spokojnie. Nigdy nie

przywiązywałem zbyt wielkiej wagi do plotek i tego, co piszą dziennikarze.

Koncentruję się tylko na piłce nożnej, na mojej pracy.

 

Teraźniejszość...

- W tej chwili jestem szczęśliwy tu, gdzie się znajduję i zobaczymy co się wydarzy w

najbliższym sezonie. Jestem bardzo zadowolony z bycia graczem Romy. Klub

pracuje każdego roku nad poprawą, aby stać się silniejszym. Jesteśmy na dobrej

drodze. Klub robi wszystko, abyśmy my, gracze, byli w najlepszej kondycji, aby

wyrazić siebie jak najlepiej na boisku. Jestem tutaj w pełni szczęśliwy.

 

Zawsze mówiłeś, że inspirujesz się Zidanem i Xavim, jednak jakie są twoje

marzenia?

- Moim marzeniem jest ciągła poprawa... chcę stać się jednym z najlepszych graczy

na świecie i pracuję nad tym. Marzenia nigdy się nie kończą, musisz ciężko

pracować, aby je zrealizować i móc wygrywać. Staram się jedynie pracowac ciężko

każdego dnia, każdego roku. To ciężkie, jednak jest czymś pięknym.

 

Mercato?

- Wiemy wszyscy, jaki typ gracza dołączy do kadry w tym sezonie. Z pewnością

zespół będzie mocniejszy niż przed rokiem. Ważnym jest mieć w kadrze konkurencję

i nowych graczy, aby spisywać się lepiej.

 

Dzeko?

- Rozmawiałem z nim o Romie. Podoba mu się zespół, to żadna nowość. Zobaczymy

co się wydarzy w najbliższych dniach. Na pewno jest klasowym graczem i może
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wiele dać.

 

Juventus?

- Juve wygrało mistrzostwo, gdyż wiedzieli jak zmierzyć się z momentami presji w

trakcie sezonu. W tym sezonie to my postaramy się wygrać ligę. W tym sezonie

zespół ma wielką motywację.

 

Totti?

- Gdy gra się z pewnym typem piłkarzy, futbol jest łatwiejszy. Z nim jest łatwiej grać

na boisku. Wie, o czym myślisz na boisku. Francesco rozumie rzeczy szybciej niż

wszyscy. Pięknie mieć takich graczy razem z tobą na boisku, sprawiają, że gra ci się

łatwiej. Ma 39 lat, ale wszyscy widzimy, jakim jest profesjonalistą. Cieszę się bardzo,

że jestem z nim w zespole. Mamy nadzieję móc wygrać mistrzostwo dla niego,

również my tego chcemy. Spróbujemy zrobić ten prezent jemu i kibicom w tym

roku.
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